



Presentation about your company

عرض توضيحي عن شركتكم

Development of a Mentoring Network for Start-ups Program



Welcome

“Amali” project aims to establish a network of business mentors to develop 10 Jordanian girls with small projects in environmental and social fields and create business incubators that enable Jordanian women to achieve and sustain their projects.

Please fill in this file as instructed on each page and upload it on the website www.amali.life. If you could not upload this file on the website please send it as an email to info@amali.life

أهلا و سهلا بك □

مشروع "أملي" يهدف إلى إنشاء شبكة مرشدي أعمال لتطوير 10 فتيات أردنيات لديهن مشاريع صغيرة في المجالات البيئية والإجتماعية وخلق حواضن أعمال تمكن المرأة الأردنية من تحقيق نجاحات لمشاريعهن وإدامتها.

يرجى تعبئة هذا الملف حسب التعليمات الواردة في كل صفحة وتحميله على الموقع www.amali.life إذا لم تتمكن من تحميل هذا الملف على الموقع الإلكتروني ، فيرجى إرساله كبريد إلكتروني إلى info@amali.life

Company Details

Presenting your company details is your opportunity to provide us with all the details that reflect your company image and services which increases your chance to benefit from our program.

Try to create a special sequential presentation.

عرض تفاصيل شركتك

عرض تفاصيل شركتك هي فرصتك لتزويدنا بكل التفاصيل التي تعكس صورة شركتك والخدمات المقدمة والتي تزيد فرصتك للاستفادة من برنامجنا حاولي ان تقدمي عرض مميز متسلسل

اسم شركتك
اللوجو

Company Name
Logo

Overview

- Brief description of your company
- What are your products?
- Have you launched yet?

- Describe your business in 140 characters

نظرة عامة

- وصف موجز لشركتك

- ما هي منتجاتك؟
- هل بدأت بعد؟

- صف عملك بـ 140 حرفًا

Team

فريق العمل

Photo
صورة

Photo
صورة

Photo
صورة

Name
Experience

الاسم
الخبرة

Name
Experience

الاسم
الخبرة

Name
Experience

الاسم
الخبرة

What is the current problem you are facing?

ما هي المشكلة الحالية التي تواجهينها؟

What do you think is the solution for your problem?

برأيك ما هو الحل لمشكلتك؟

Please add any existing pictures, videos or any other related documents of your products/services here.

الرجاء إضافة أي صور أو مقاطع فيديو موجودة أو أي مستندات أخرى ذات صلة بمنتجاتك / خدماتك هنا

Market Opportunity

- Is your current business only in Jordan or in other countries?
- What is your current market/population size?
- How do you position your company within the market ?
- How much are people/businesses currently spending in the market ?
- Your expectation of the market size

فرصة السوق

- هل عملك فقط في الأردن أو في بلدان أخرى؟
- ما هو حجم السوق الحالي / عدد السكان؟
- كيف طرحتي شركتك/ فكرتك في السوق؟
- هل هنالك زبائن كثيرون بشكل عام لشركة مثل شركتك؟
- توقعاتك من حجم السوق

Revenue Streams

- List your revenue streams here and explain them
- Basically, how will you make money and how much do you think you will be able to make?

مصادر الدخل

- أدرجي قائمة الإيرادات الخاصة بك هنا وشرح عنهم وادرجي ايضا مصاريفك.
- في الأساس ، كيف ستجني الأموال وكيف تعتقد أنك سوف تكونين قادرًا على جني الأموال؟

Competitors

- Who are your current market competitors and how do they compete with you ?

المنافسين

- من هم منافسينك الحاليين في السوق وكيف يتنافسون معك؟

Any financial information

أي معلومات مالية

Do you have any current mentors? If yes, please list them

In which sector do you need a mentor?

هل لديك أي مرشدين أو ملهمين
حاليين؟ إذا كانت الإجابة نعم ،
فيرجى ذكرهم

في أي قطاع تحتاجين إلى مرشد أو
ملهم؟

Contact Details

- Name
- Age
- Address
- Email
- Telephone No.
- English Fluency

- If you could not upload this file on the website please send it as an email to info@amali.life

بيانات الاتصال

- الاسم
- العمر
- العنوان
- البريد الإلكتروني
- رقم الهاتف
- طلاقة اللغة الانجليزية

- إذا لم تتمكن من تحميل هذا الملف على الموقع الإلكتروني ، فيرجى إرساله كبريد إلكتروني إلى info@amali.life